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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Milyen mértékben növekednek a PPP-konstrukcióban végzett felsőoktatási beruházások a
gazdasági válság következtében?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez. A kérdésre írásban várom
válaszát.

Tisztelt Miniszter Úr!

A felsőoktatási intézményeket érintő fejlesztések PPP-konstrukcióban történő megvalósítását
számos kritika érte az elmúlt az években. Többek között az Állami Számvevőszék is bírálta
ezt a megoldást, de még kormánypárti képviselők is több alkalommal elismerték, hogy a
felmerült lehetőségek közül ez a legdrágább .
Az egész világ gazdaságát érintő válság, valamint az ennek hatásait hazánkban továbberősítő
kormányzati gazdaságpolitika együttesen a korábbinál is kritikusabb helyzetet teremtett . A
rendelkezésemre álló információk szerint ezen szerz ődésekben a beruházás és a működtetés
költségeit euróban határozták meg . A szerződések megkötésekor a forint-euró árfolyam
azonban lényeges kedvezőbb volt.

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, tájékoztasson arról, hogyan módosul a programok finanszírozása á nemzet i
fizetőeszköz, a forint gyengülése miatt . Kérem, ezt intézményi bontásban bocsáss a
rendelkezésemre . Egyúttal kérem, szíveskedjék tájékoztatni arról, hogy az árfolyam
alakulásából következő többletköltség a központi költségvetést vagy az intézményeket terhel i
majd .

Tisztelttel várom válaszát .

Budapest, 2009 . február 9 .

	

Dr. Pósán László
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